
Referat af forældrebestyrelses møde d. 10 okt  

 

1. Nyt fra huset. 

Vi har fokus på hverdagen og er i gang med at forberede et emne om børn og 

sundhed som kommer til at indeholde : 

- at være nysgerrig om de sunde madpakker 

- at have fokus på krop og motion 

2. Mark skal på barsel fra midt i december til og med februar. og da der kommer 

flere børn i Skovtrolden, er vi i gang med at ansætte 2 nye medhjælper/vikar. 

 

De voksne på grupperne kommer til at se sådan ud fra 12 dec.  

Små ; Berit, Solrun og Vikar 

Mellem ; Karoline og Lykke 

Store ; Mette, ny studerende Sofie og medhjælper/ Vikar.  

 

3. Vores økonomi er fin, selvom vi har brugt mange penge på turen til Naturama. 

4. Turen til Naturama var en skøn tur med god læring. 

5. Vi er blevet inviteret til Musik-festival næste år i august af Bjerre 

borgerforening. 

Det har vi sagt ja tak til og glæder os til dette samarbejde. 

6. Der kommer en forældreundersøgelse, hvor vi selv har skrevet nogle af 

spørgsmålene. Tilbagemeldingerne herpå skal vi arbejde med i bestyrelsen. Vi 

håber der er mange forældre der giver sig tid til at besvare dem, og gerne 

med kommentarer.  

7. Bygge projektet på legepladsen er ved at være i mål, og vi skal næste år skabe 

lidt reklame om at kunne bruge det nye til borgerne i byen.  

8. Vi har forældreaften d. 26 og Birgit byder velkommen først i samlet forum. 

derefter går hver gruppe for sig. 

9. 7 dec. kl 16.30  

Julearrangementet i år er det samme som sidste år. Nisse-natløb ned til 

skoven hvor der er æbleskiver i granskoven.  Forældrebestyrelsen hjælper til 

med indkøb og forberedelse.  

 

referant   Bb 


